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Folketingets Lovsekretariat 

Christiansborg  

1240 København K 

Folketingsmedlem Bjarne Laustsen (S) har den 22. juli 2015 stillet mig følgende 

spørgsmål nr. S 22, som jeg hermed skal besvare.  

 

Spørgsmål nr. S 22: 

 

"Er det ministerens opfattelse, at Total har opgivet at bore efter og udvinde skifergas i 

Nordjylland, fordi det ikke er rentabelt?" 

 

Svar 

 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Energistyrelsen, der har oplyst følgende: 

 

”Energistyrelsen er ikke bekendt med, at rettighedshaveren til tilladelse 1/10 har op-

givet at bore efter og indvinde skifergas i Nordjylland. Efterforskningsboringen Vend-

syssel-1 er ved at blive udført, og rettighedshaveren afrapporterer dagligt til Energi-

styrelsen om borearbejdet og de geologiske resultater.” 

 

På baggrund af det oplyste er det ikke min opfattelse, at Total har opgivet at bore 

efter og indvinde skifergas i Nordjylland. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Lars Chr. Lilleholt 
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